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ACTA DE LA SESSIÓ CONSTITUTIVA DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE 4 DE 
L’AJUNTAMENT DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 01/2015 
Caràcter: constitutiu 
Data: 11 de novembre de 2015 
Horari: .19:05  a 20:10h 
Lloc: Centre Cívic Can Rull 
 
 
Assistents 
 
Ramon Vidal López, president 
Sonia Sada Rodríguez, vocal del PSC 
Joaquin Domínguez Luque, vocal de Ciutadans 
Rafael López García, vocal de Crida per Sabadell 
Pere Cerdà Sorolla, vocal d’ERC 
Joaquín Domínguez Luque, vocal de Ciutadans 
Juan Moreno González, vocal de l’AV Can Rull 
Montserrat Porta Montfort, vocal de l’AV d’Activitats Veïns de la Concòrdia 
Francisco de la Fuente Muñoz, vocal AV Nous Barris – Can Llong 
Elena Marcelo Cañal, vocal de les entitats de gent gran 
Maria Cruells Sallent, vocal de les entitats de gent gran 
Marc Guevara Claramunt, vocal de les entitats juvenils 
Francisco Lesmes Flores, vocal de les entitats regionals 
Agustín Lorca González del Peral, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Enrique Martínez Fernández, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Vicenta Campillo Pardo, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Eva Prat Vila, representant del PP (5%) 
Maria José Bustos Casado, representant de CiU (5%) 
Josep Manuel Colell Voltas, vicesecretari de l’Ajuntament 
 
Altres assistents: 
 
Juli Fernández I Olivares, alcalde 
Maties Serracant Camps, tinent d’alcalde de l’àrea de Territori i Sostenibilitat  
Aurora Murillo Roman, assessora de l'Àrea de Promoció de la Ciutat i Participació 
Rafael Gozález Díaz, cap de Programa de Participació 
Andreu Barea Sabaté, coordinador del Districte 
Mercè Talarn López, tècnica de territori del Districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Cristian Sánchez García, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Antonio Lamagrande González, vocal d’Unitat pel Canvi 
Ahmed Msiad, vocal de les entitats culturals 
Carme Berbel Navarro, vocal dels centres d’atenció primària  
Manuel Blanco Sánchez, representant de Guanyem Sabadell (5%) 
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Excusen la seva absència: 
 
Cristian García Vargas, vocal de les entitats culturals 
Sergi Asensio Baño, vocal de les entitats juvenils 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Constitució del Consell de Districte. 
2. Periodicitat de les sessions ordinàries del Ple. 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal dels 
consells de districte de 30 d’abril de 1997, el president, el Sr. Ramon Vidal, declara oberta la 
sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Constitució del Consell de Districte 
 

Obre la sessió el senyor Ramon Vidal, president del Consell del Districte 4. Dóna la 
benvinguda als assistents a l’acte constitutiu del Consell del Districte 4 i dóna la paraula a 
l’alcalde que manifesta el compromís de què aquestes reunions siguin el punt de trobada i 
treball comú per copsar i veure la realitat del dia a dia.  Encoratja tothom a participar-hi 
activament i treballar plegats. 
 
Seguidament, el president dóna la paraula al senyor Josep Manuel Colell, vicesecretari de 
l’Ajuntament de Sabadell, que llegeix el dictamen i nomena, un per un, tots els components 
del Consell del Districte 4. Tots els membres assistents del Consell signen el rebut de la 
notificació de l’acord de la Junta de Govern Local, del qual se’ls lliura l’original. 
 

 
2. Periodicitat de les sessions ordinàries del Ple 
 

El senyor Vidal planteja que, per tal d’elaborar el calendari, s’ha de decidir la periodicitat de 
les reunions. Les reunions del consell es faran mensualment o cada dos mesos i per tal 
que tothom pugui opinar i s’acordi, cada vocal pren la paraula i en fa reflexió. 
 
Un cop ha intervingut tothom, s’acorda, per majoria que el consell es reunirà cada dos 
mesos. No obstant, això, si cal, es poden fer reunions extraordinàries, o canviar-ne la 
periodicitat. 
 
Entre les reflexions dels vocals que han intervingut, es manifesta que per tal que les 
reunions siguin profitoses és important disposar prèviament dels punts a tractar i si és el 
cas, el contingut dels mateixos. 
 
També es comenta que, cal evitar, que el torn de paraules quedi envaït per temes puntuals 
d’espai públic que es poden atendre en altres moments. En aquest sentit, el senyor 
González explica que, per si pot ser d’utilitat, fa anys es van crear unes comissions de 
territori, que es tenien lloc abans dels plens i servien per tractar temes menors i més 
personals. 
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El senyor Serracant intervé per comentar que, en aquest sentit s’està treballant per 
aprofundir i agilitzar les qüestions d’espai públic i territori, que entomen els tècnics del 
districte, per tal que aquest consell sigui més un espai de debat estratègic. 

 
 
El president aixeca la sessió, de la qual, com a vicesecretari, estenc aquesta acta. 
 
El vicesecretari  
 

Vist i plau 
El president 

 


